
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2009. március 6-án 8.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző, 
    Tarr János MSZP Bánréve képviseletében. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kozma 
Lászlóné képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  

1. Közfoglalkoztatás miatt rendeletmódosítás 
  Előadó: polgármester 
 
  2. Indítványok, javaslatok 
 
 
1./ napirendi pont: Közfoglalkoztatás miatt rendeletmódosítás 
Hajdu Gábor József polgármester elmondta, hogy az előterjesztést és a rendelettervezetet 
mindenki megkapta. Minden egyes alkalmazáskor és munkaviszony megszüntetéskor össze 
kellene hívni a képviselőtestületet, mely bizony elég sűrűn történne. Korábban is a 
polgármester hatásköre volt a foglalkoztatás, ezért javasoljuk most is a hatáskört részére 
átadni. Kérte a testület döntését. 
 
Virág Imréné: Gondolja, a következő testületi ülésen tájékoztatja a polgármester úr a 
képviselőtestületet a foglalkoztatásokról. 
 
Hajdu Gábor József: Természetesen, amikor alkalmazás vagy munkaviszony megszüntetés 
van, igen. 40-50 között van a segélyezettek száma átlagban. Jelenleg 9 fő van foglalkoztatva. 
37 fő az, aki jelen pillanatban behívható, hétfőre be is hívjuk. 2 fő az óvodába, 12 fő az 
iskolába, 1 fő a hivatalba, a többi közterületi munkára van tervezve. Az iskolában a 
takarítókat fogjuk kiváltani. 
 



-  2  - 
 

Naszádi Ferenc: Délután fognak takarítani? 
 
Hajdu Gábor József: Délután és délelőtt is. A 12 főben benne van az egyetemet végzett egy fő 
segélyezettünk is, Ő felügyel a napközisekre stb. 4 fő faluőr lesz a rendőrséggel és 
polgárőrséggel együttműködve. Munkaidejük este 6 órától reggel 6 óráig tart, felváltva fognak 
járőrözni. Jelzéssel fognak élni a rendőrőrs felé, minden gyanús esetről. Putnokon ez már 
működik, s lényegesen csökkent a bűnesetek száma. Mobilt fognak kapni, amivel csak a 
rendőrséget hívhatják. Mindenképpen foglalkoztatni kell a segélyeseket, s leginkább azokat, 
akiknek 30-50 ezer Ft között van a segélye, mert a foglalkoztatásuk sokkal kevesebbe kerül az 
önkormányzatnak. A foglalkoztatás után lesz olyan, aki munkanélküli ellátásra lesz jogosult. 
Ha azt is kimerítette, visszakerül hozzánk, de akkor már csak a 28.500,- Ft állapítható meg 
részére. Az intézményeknél foglalkoztatottaknál a munkáltatói feladatokat az 
intézményvezetők fogják gyakorolni. Aki a felajánlott munkát nem fogadja el, attól rögtön 
megvonjuk a segélyt. Munkanaplót kell majd vezetni, nagyon szigorúan veszik az 
elszámolást. Ezeknek az embereknek jó lenne egy irányító, a személy meg is van, de még 
nem regisztrált munkanélküli. Megkapná azt a fizetést, amit a köztisztviselői besorolásával 
kapott volna. Egyébként lehet, hogy a 37 főből 10 fő el sem vállalja a felajánlott munkát.  
 
Révay István: A támogatások igénylése hogyan történik? Munkaeszközöket ki adja? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Minden hónapban megigényeljük a normatívákat, a munkaeszközök 
pedig minket terhelnek. 
 
Virág Imréné: Lassan már egy „üzem” lesz a hivatal, ehhez külön apparátus kellene. 
 
Ujváry Ferenc: Az a gond a foglalkoztatásnál, hogy a segélyezettek megkezdik a munkát, 
aztán elmennek betegre.  
 
Hajdu Gábor József: Szigorították ezt a dolgot. Mint munkáltató rögtön kérem a 
felülvizsgálatot, hogy a betegség valóban fennáll-e. Ha tömegesen fordul elő a táppénz. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Táppénzre csak akkor mehet valaki, ha megfelelő munkaviszonnyal 
rendelkezik előtte. Nagyon sok mindenre nincs még megoldása a Munkaügyi Központnak 
sem. Nagyon gyerekcipőben jár az egész foglalkoztatás. 
 
Hajdu Gábor József szavazásra tette az elhangzottakat.  
Bánréve Község Képviselő-testülete 10 igen szavazattal megalkotta az 4/2009. (III.06.) 
rendeletét, a szociális igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 8/2007.(VI.19.) rendeletének módosításáról. 
 

Bánréve Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
4/2009.(III.06.) rendelete 

a szociális igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről 
és a gyámügyi igazgatásról szóló 

8/2007.(VI.19.) rendeletének módosításáról 
 



Bánréve Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a szociális igazgatásról és ellátásról, 
valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 8/2007.(VI.19.) rendeletét 
(továbbiakban R) az alábbiak szerint módosítja. 
 

1.§. 
 

A R. 17.§-ának (2) bekezdése a következő francia bekezdéssel egészül ki: 
- dönt a közfoglalkoztatásról. 
 

2.§. 
 

Jelen rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Hajdu Gábor József sk.      Tóthné Mustos Beatrix sk. 
        polgármester                megbízott jegyző 
 
 
2./ napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
Hajdu Gábor József polgármester ismertette Magyar András, a putnoki Serényi Béla 
Gimnázium, Mezőgazdasági Szakközépiskola és Kollégium igazgatójának levelét, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Elmondta, hogy van már ugyan testvértelepülésünk, de egy 
németországi településsel is megpróbálkozhatnánk. Ujváry Ferenc képviselőnk már beszélt a 
németországi képviselő és tanár úrral, aki nagyon támogatná ezt az együttműködést, most 
lehetőség nyílna a kapcsolat felvételére. Jó lenne, ha ezt az esélyt megragadnánk. 
 
Ujváry Ferenc: Korábban is volt már iskolánk tanulmányúton, 6-8 fős csoportban 10 héten 
keresztül vannak kint tanulóink Németországban. Meglepően szívesen láttak bennünket. Az 
említett tanár kolléga Magyarországon végezte kertészeti tanulmányait, és még nyelvi 
nehézségeink sem voltak, hiszen nagyon jól beszél magyarul. Most itt lenne az alkalom, hogy 
megbeszéljék az együttműködést. Reméli, jó kapcsolat alakul ki a két település között. Az 
iskoláknak egyébként nagyon jó a kapcsolatuk. Rostock mellett, Zwenitz a település neve, ha 
jól ejti.  
 
Virág Imréné: Rövid és hosszú távon is kell ezen gondolkodni. Az ottani önkormányzatok 
működésébe is bele látnánk, gyermekek nyelvtanulása miatt is. Mindenképpen megéri ezt a 
kapcsolatot megkötni. Pályázati lehetőségek is lennének, az iskola és az önkormányzat 
szempontjából is jó lenne az együttműködés. 
 
Hajdu Gábor József szavazásra tette az elhangzottakat. 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

21/2009. (III.06.) számú Határozat 
 

Tárgy: Testvértelepülési kapcsolat kialakítása 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy Németországban 
testvértelepülési kapcsolatot alakítsunk ki, melynek előzetes 
tárgyalására Ujváry Ferenc képviselőt és Hajdu Gábor József 
polgármestert hatalmazza fel. Engedélyezi az önkormányzat tulajdonát 
képező mikrobusszal történő kiutazást. 



-  4  - 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel. Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                   mb. jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 
 

     Kozma Lászlóné                       Naszádi Ferenc 
            képviselő            képviselő 
 


